
ZÁPIS 
    VEŘEJNÁ SCHŮZE 15.4.2015 
 
Termín : 15.4.2015 
Místo : Kulturní dům, Rostoklaty čp 27 
Přítomni : zastupitelé : Eva Albrechtová, Blanka Apltauerová, MVDr. Emílie Hamtáková, 
David Valach,   Martin Hušner, Roman Janků , Radka Nováková,  Jaroslava Šermauerová, 
Ing. Jiří Sobol - projektant 
Omluveni : Hana Černá 
Hosté : dle prezenční listiny 
 

• Starostka přivítala přítomné hosty 
• Zastupitel David Valach představil přítomné zastupitele a členy Osadního výboru 
• Přítomní shlédli prezentaci k obnově kostela sv. Martina 
• Přítomní shlédli prezentaci k dokončené výstavbě kanalizace 

 
Po dokončené výstavbě kanalizace zastupitelstvo zahájilo přípravy na opravu a výstavbu 
chodníků a místních komunikací. Projekt zpracuje Ing. Jiří Sobol, vítěz VŘ. Občané 
obdrželi jednoduchý grafický návrh rozsahu. 

1) projekt bude rozdělen na opravu a výstavbu 
2) stavební povolení bude vydáno 1 pro celé Rostoklaty a 1 pro celou NV II – úspora 
vyjádření dotčených orgánů, poplatek za vydání stavebního povolení = 10 tis za 1 povolení. 
Postupně, jak budou jednotlivé úseky realizovány, budou prováděny částečné kolaudace 
3) finanční rozsah bude možná větší než stavba kanalizace a prioritně se uvažuje o 
financování z dotací 
4) V letošním roce proběhnou přípravy projektu, rozpočtů, získávání souhlasů dotčených 
správců sítí, ale i řešení majetkových vztahů. Následně bude požádáno o vydání stavebního 
povolení, pro opravy bude odboru dopravy oznámeno provádění udržovacích prací 
5) Po vydání SP hledání zdroje financování 
6) v úsecích, kde vede veřejné osvětlení, bude  pokládán nový kabel 
 
APEL NA OBČANY : 
Každý  se musí zamyslet, zda před stavbou  chodníku neuvažuje se změnou či rozšířením 
vjezdu a vchodu. O uvažovaných změnách  ihned informujte OÚ, aby změny byly provedeny 
v projektu. 
PREZENTACE K ÚSEKŮM – FOTOGRAFIE SOUČASNÉHO STAVU 
ROSTOKLATY 
A – státní I/12 – chodníky 
Otázka jak vyřešit :  
a) rozšířit chodník k plotu a zvětšit tam prostor pro chodce, úklid sněhu a krátkodobé 
parkování návštěv 
b) zachovat stávající stav , rekonstruovat chodníky a obnovit zeleň 
Konečná podoba bude stanovena po jednání s Policií a ŘSD. 
B – západní ulice 
Předpoklad : oprava chodníků – viz. modrá barva 
Oprava silnice – viz šedivá 
U nemovitostí západní část – zbudovat nové vchody a vjezdy 
C- sportovní ulice, ulice kolmá, slepá ulice k čp 123, ulice k OÚ a kolmo ke hřišti 
Předpoklad :chodníky v celém úseku, k čp 123 dokončení silnice, kolmo ke hřišti – parkovací 
místa pro návštěvníky hřiště.  



D – severní část obce + náves 
Oprava chodníku podél silnice III.tř směr Tuklaty ( silnice v majetku Středočeského kraje – 
není předmětem naší PD ). Vjezdy k čp 12, 140, 164 a 62 
Oprava chodníků u rybníka 
E – okolo OÚ k ČD 
Oprava chodníků vč. přístupových cest, problémy s pozemky, které nejsou ve vlastnictví Obce 
Rostoklaty 
F – od čp 118 k čp 119 
Dokončení a oprava chodníků, oprava komunikace 
 
NOVÁ VES II 
G-  podél silnice do Č. Brodu ( silnice v majetku Středočeského kraje ) 
vchody a vjezdy 
H – od čp 17 k čp 23 + zkratka do nové výstavby RD 
Výstavba chodníků a cesty k nové výstavbě u ČOV 
I – náves + cesta do Rostoklat 
Oprava komunikací, dostavba a oprava vchodů a vjezdů  
J- cesta k ČOV a nové výstavbě 
Oprava komunikace.  
 
OSADNÍ VÝBOR – Ivana Večeřová 

- OV se schází i s občany NV II, využívají prostory firmy ProfiColor 
- OV svolal schůzi s občany NV II k návrhu umístění Polygonu v NV II, závěr : 

nesouhlas 
- Plán investic : 
a) chodník v horní části obce 
b) veřejné osvětlení – nedostatečné u čp 16 
c) chybí veřejné osvětlení panelové cesty k ČOV a nové výstavbě 
d) oprava panelové cesty k ČOV 
e) oprava cesty na horní části návsi u skladů ZZN 
f) nakreslení zpomalovacích pruhů a přechodů 
g) rekonstrukce č.p. 26 
 
Starostka reaguje : 
Ad c) příjezdová komunikace od hlavní silnice k výstavbě – má investovat developer 
přilehlé výstavby RD 
 

DISKUZE : 
P.Schreiter – dotaz : NV II čp 22 – 1) bude možné parkovat u domu ? 2) jak bude řešen odvod 
dešťových vod ? 
Odpověď J. Sobol : na místě bylo řešeno se starostkou, odvod vod bude řešen štěrbinovým 
žlabem, následně odvedeno do dešťové kanalizace 
M. Minařík – stejný problém s dešťovou vodou u č.p. 20 
J. Sobol : reaguje na požadavek OV k namalování přechodů – Policie dovolí přechod vždy 
z chodníku na chodník, nelze jen tak namalovat přechod 
P. Touš – dotazuje se, zda bude opravována silnice od čp 74 k čp 80, tvoří se tam kaluže 
Odpověď R.Nováková : úsek je místní komunikace, bude opraveno 
Odpověď J. Sobol : chodníky budou ze zámkové dlažby 8 cm,  
S. Diart – k úseku A na I/12, jakou mají občané podporu obce k zachování zelených ploch ? 
Auta se předjíždí přes odbočovací pruh, rozšíření chodníku povede k rozšíření plochy pro 



auta. 
Odpověď J. Sobol : Rozhodne ŘSD, bude svoláno místní šetření s ŘSD a Policií. Rozšíření 
chodníků nepovede k rozšíření plochy pro auta, obruba chodníku bude zvednuta dle normy na 
15 – 18 cm. 
A. Jenšíková –bude řešeno propojení lokality PR na chodník k ČD ? 
Odpověď R.Nováková : pozemky v daném úseku nejsou v majetku obce, obec zahájí jednání 
s majiteli o převodu 
J.Domitrek – počítá projekt s prodloužením chodníku u nové zástavby k ČD ? 
Odpověď R.Nováková : priorita je opravit stávající chodník na levé straně, chodníky na pravé 
straně ( k ČD ) budovali developeři výstavby RD, chodníky nejsou předány obci. 
A. Jenšíková – nově osazené sloupy do betonového chodníku blokují průchod, neprojede ani 
kočárek. 
Odpověď E. Hamtáková : stavbu prováděla servisní organizace ČEZu, jedná se o výměnu na 
stávající místo.  
M. Vavrek – jak se omezení průchodu bude řešit ? 
Odpověď R.Nováková : bude kontaktován ČEZ  
M. Vavrek – bude prodloužen chodník na most ? 
Odpověď J. Sobol : budou ověřeny možnosti plynulého napojení 
A.Strnad – chodník k čp 123 není potřeba 
Odpověď R.Nováková : k č.p. 123 bude prodloužena asfaltová silnice bez chodníku 
M.Minařík – ví někdo, jak vede v NV II dešťová kanalizace ?  
Odpověď R.Nováková : starostka uvažuje v obou částech obce udělat pasport dešťové 
kanalizace a její vyčištění. Stavba vznikala v akci “Z“ a není k ní žádná dokumentace 
I.Večeřová – jaké má obec stanovené priority ? Jaký je HMG akcí ? 
Odpověď J. Sobol : obec byla rozdělena na úseky, dále je dělení na opravy a výstavby. 
Podklady pro VŘ na opravy budou dokončeny letos. Vydání stavebního povolení záleží na 
stavebním úřadě. 
I.Večeřová – dešťová voda znehodnocuje nemovitosti v NV čp 23 a 22, kdy bude řešeno ? 
Odpověď J. Sobol : jednotlivé úseky budou řešeny samostatně i z pohledu rozpočtu. 
Zahajujeme přípravy, aby obec mohla získat dotaci. 
P. Schreiter – co budeme dělat, než bude obcí vyřešeno ? 
Odpověď J. Sobol : doporučuje podat stížnost na Středočeský kraj, KSUS 
 
Zapsala : Radka Nováková 
Rostoklaty, 15.5.2015 


